
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

När nu Covid-19 inte längre klassas som en samhällsfarlig sjukdom och det 

även kommit läkemedel som är godkända och som kan användas med god 

framgång, samt att det dessutom finns rutiner för hur man ska behandla 

covidpatienter, bör då inte vaccinkravet inom omsorgen tas bort? För att 

kunna säkra personaltillgången? Om personalen dessutom flyttas till att städa 

i samma boenden där dem tidigare arbetade med patientnära vård, är inte det 

kontraproduktivt? Det är dessutom endast 6 tjänster som erbjuds, vad händer 

med personal som inte får arbeta omsorgsnära och som inte får en plats i det 

nya serviceteamet? 

Sv ema Hylte genom: 

Stina Isa on ruppledare 
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